
Hei,  
 
Sender følgende spørsmål i henhold til reglementet om skriftlige spørsmål.  
 
Viser til nyhetssak i avisa Nye Troms den 25.august 2020 om elever som har fått avslag på sin søknad 
om skoleskyss til Øvergård Montesorriskole. I saken vises det til at elever tidligere har fått innvilget 
denne skyssen, og at det nå har vært dialog med fylkeskommunen for å komme til en løsning. Det ser 
ikke ut til å ha lyktes foreløpig. Det bør være mulig for Troms og Finnmark fylkeskommune å vise 
skjønn og fleksibilitet i denne saken, og innvilge søknaden om skoleskyss for elevene selv om de går 
på en privat skole. Det vil heller ikke medføre en kostnadsulempe eller lenger kjørerute for 
fylkeskommunens bussrute.  
 
Spørsmålet til fylkesråden er:  
1) Hva er fylkeskommunens begrunnelse for at søknaden ikke skal innvilges i år?  
2) Vil fylkesrådet bidra til å finne en løsning slik at elevene kan komme seg trygt frem til skolen 
med buss?  
 
Mvh 
Benjamin Furuly  
Fylkestingsrepresentant,  
Troms og Finnmark Høyre  
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